

This translation is NO official translation, but for information only. In case of discrepancies between the original English version and the Chinese translation, the English version prevails.

此翻译并非官方翻译，仅供参考。当英文原版与中文译本有差异时，以英文版为准。

Production rules for products not falling within the categories of products referred to in Articles 12 to 19 - Regulation (EU) 2018/848, Art. 21 2(a)

不属于第 12 条至第 19 条所述产品类别的产品的生产规则 —— 法规(EU) 2018/848, 第 21 条第 2(a)款

In the absence of the detailed production rules referred to in paragraph 1 operators shall, as regards products referred to in paragraph 1, comply with the principles laid down in Articles 5 and 6, mutatis mutandis with the principles laid down in Article 7, and with the general production rules laid down in Articles 9 to 11

在没有第一款所述的详细生产规则的情况下，对于第一款所指的产品，操作者应符合第 5 条和第 6 条的原则，比照第 7 条的原则，以及第 9 条至第 11 条规定的通用生产规则执行。